



The Arrangement of School Uniform modification in 2024-25
有關 2024-25 年度校服款式微調安排

Dear Parents and students,
各位家長和同學：

In view of the fact that the color of the trousers in the neighboring school's boys' uniform is the same as that of ours, it can cause confusion. In order to maintain the appearance of our students and uphold the school's image, the school will make slight adjustments to the uniform style in the next academic year (2024-25). The details are as follows:

1. Boys must wear black trousers at all seasons.
2. Boys must wear black socks at all seasons.
3. All students must wear a school badge.

The second term of this academic year (during the transition period for summer uniforms) will serve as an adaptation period, and students are still allowed to wear blue trousers. However, starting from the next academic year (2024-25), all boys will be required to wear black trousers throughout the year when attending school. The uniform supplier will only provide black trousers for boys as well. Thank you once again for your understanding and support. Let's collaborate to create an even more ideal learning environment for our students. For enquiries, please contact Ms Yeung Ching Nam, the head of Student Affairs Department, or Vice-principal Ms Lo Mei Yee at 2604 9762. Thank you.

鑑於鄰校男生校服西褲顏色與本校西褲顏色相同，易生誤會。為維持本校學生模樣及學校形象，學校將於下學年（2024-25 學年）微調校服款式，詳情如下：

1. 所有男生在冬季和夏季都必須穿著黑色西褲。
2. 所有男生在冬季和夏季都必須穿著黑色襪子。
3. 所有學生必須佩戴校章。

今年下學期（轉換夏季校服期間）將作為適應期，學生仍可穿著藍色西褲。從下學年開始（2024-25 學年），所有男生都必須在全年內穿著黑色西褲回校上課。校服供應商亦只會為男生提供黑色西褲。再次感謝家長和同學的理解和支持。讓我們共同努力，為學生打造一個更理想的學習環境和氛圍。如有查詢，請致電 2604 9762 與學生事務主任楊淨嵐老師或勞美意副校長聯絡。

Christian Alliance Cheng Wing Gee College
宣道會鄭榮之中學



Shum Kai Shing, Principal 沈啟誠校長
21 March 2024 2024 年 3 月 21 日